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Protokół Nr XII/2015 

z XII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 7 sierpnia 2015 r. w siedzibie Ośrodka Kultury i Rekreacji w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył 

XII   sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sali obrad brak radnego Krzysztofa Bandurowicza. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Panu Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XII sesji : 

 

1. Otwarcie obrad XII sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 czerwca  2015 r. 

6. Podjęcie uchwał: 
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a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 rok, 

b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków w 

miejscowościach: Smolice, Lipa - obręb geodezyjny Tymianka i Tymianka, 

c) w sprawie zmiany uchwały Nr LI/391/2014 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 26 

czerwca 2014 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Cesarka, 

obręb Sosnowiec, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości, 

e) w sprawie ustalenia zasad ochrony dla ustanowionych pomników przyrody oraz 

zniesienia ochrony prawnej w odniesieniu do niektórych obiektów, 

f) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Polityki Zdrowotnej pn. "Program 

zapobiegania czynnikom ryzyka raka szyjki macicy w Gminie Stryków na lata 

2016-2018",  

g) w sprawie zmiany uchwały Nr VI/45/2007 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 

marca 2007 r. w sprawie uchwalenia statutów jednostek pomocniczych na terenie 

Gminy Stryków zmienionej Uchwałą Nr XXXV/281/2009 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 26 czerwca 2009 r. oraz Uchwałą Nr L/414/2010 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 30 lipca 2010 r. 

h) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Łodzi 

informacji o kandydatach na ławników. 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

10. Zamknięcie obrad. 

Nie zgłoszono uwag i propozycji do zmiany porządku obrad XII sesji. 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i     

wstrzymujących się. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący rady zgłosił do  Komisji Uchwał i Wniosków następujących radnych: 

1) Marka Gierata, 

2) Panią Marzenę Skwarko 

3) Pana Dariusza Dziewulskiego .  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków  : 14 głosów za bez głosów 

przeciwnych i     wstrzymujących się. 

  

Ad pkt. 5 Zatwierdzenie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 29 czerwca 2015 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XI  sesji podczas obrad XII sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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1 głos wstrzymujący się 

Ad pkt. 6 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 rok, 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wniosła autopoprawkę do projektu 

uchwały polegająca na wykreśleniu w § 4 niniejszej uchwały zapisu ,, i w grupach ˮ . 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący się  

 

b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków w 

miejscowościach: Smolice, Lipa - obręb geodezyjny Tymianka i Tymianka, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
Głosowanie nad przyjęciem uchwały :  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

c) w sprawie zmiany uchwały Nr LI/391/2014 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 26 

czerwca 2014 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Cesarka, 

obręb Sosnowiec, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że chce usłyszeć coś więcej na temat tej uchwały. Radny 

stwierdził, że brak jest podpisu radcy prawnego na projekcie uchwały. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa poinformowała, że oryginał projektu 

niniejszej uchwały z podpisem radcy prawnego znajduje się w biurze rady. 

Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego na obszarze Cesarki był opracowany na 

podstawie wcześniej podjętej uchwały i obejmował ok. 20 ha gruntów wokół zbiornika na 

rzece Moszczenicy oraz obejmował część gruntów należących do firmy Gosso. Obecnie 

przystępujemy do sporządzenia zmiany tego planu w celu poszerzenia możliwości 

inwestycyjnych na tym terenie. W tym zakresie współpracowaliśmy z właścicielem, który ma 

ciekawe pomysły inwestycyjne natomiast północny fragment terenu został wyłączony z 

opracowania z uwagi na potrzeby właściciela dawnej firmy Gosso. 

Radny Bogdan Walczak pytał na czyj wniosek jest zmiana planu i kto za to płaci? 
Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała , że tak jak za każdy plan i w 

tym wypadku  płaci gmina. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny odpowiedziała, że wszystkie zmiany planu są 

finansowane z budżetu gminy, nie może być finansowania przez właściciela terenu, bo mogłoby to 

budzić podejrzenia korupcyjne. Każdy kto ma zamierzenia inwestycyjne może zgłosić wniosek do 
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Burmistrza, w przypadku gdy plan zagospodarowania uniemożliwia prowadzenie zamierzonych 

inwestycji.   

Radny Bogdan Walczak mówił, że w takim przypadku zmiana planu może odbyć się bardzo 

szybko bo w 2014 roku podejmowaliśmy uchwałę , teraz przystępujemy już do jej zmiany, a 

nie jak nam sugerowano, że może trwać to kilka lat. Z tego wynika, że prawo się zmieniło bo 

to co pamiętam to wnioskodawca zawsze wcześniej ponosił koszty. 

Przewodniczący rady wyjaśnił, że plan z 2014 roku jest w opracowaniu i w tej chwili 

podlega z tego planu wyłączeniu obszar dla przetwórni. Nie niesie to za sobą dodatkowych 

skutków finansowych . Jeżeli mówi Pan , że były takie przypadki to był jeden wyjątek od 

ustawy  i dotyczył kopalni kruszywa. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że w takim przypadku dlaczego nie było mowy przy 

propozycji jak  pytano nas czy rada wyraża zgodę na zakup Cesarki-  bo mieliśmy prawo 

pierwokupu. 

Przewodniczący rady wyjaśnił, że nie mieliśmy prawa pierwokupu. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że sprawy opłat za zmiany w 

planie reguluje ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.  
Głosowanie nad przyjęciem uchwały :  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący się  

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
Głosowanie nad przyjęciem uchwały :  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

e) w sprawie ustalenia zasad ochrony dla ustanowionych pomników przyrody oraz 

zniesienia ochrony prawnej w odniesieniu do niektórych obiektów, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił: w związku z tym , że w uzasadnieniu do projektu uchwały 

pojawiają się informacje o konieczności uzyskania opinii podmiotów zewnętrznych więc proszę o 

dodawaniu takich informacji, że już w trakcie podejmowania uchwały te pozytywne opinie są.  

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że takie informacje właśnie 

zostają przekazane na posiedzeniach Komisji i odpowiedzialnością  jest obarczony Urząd 

żeby takie opinie uzyskać. W tym przypadku są opinie.  
Głosowanie nad przyjęciem uchwały :  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
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f) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Polityki Zdrowotnej pn. "Program 

zapobiegania czynnikom ryzyka raka szyjki macicy w Gminie Stryków na lata 

2016-2018", 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

W imieniu Burmistrza Pan Radosław Zaborowski Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i  

Społecznych w związku z tym, że pomiędzy czasem przygotowania niniejszej uchwały a jej 

przedstawieniem radzie ukazał się tekst jednolity ustawy o świadczeniach finansowanych ze środków  

publicznych, wniósł autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na dodaniu w podstawie prawnej 

nowego publikatora tj. Dz. U. z 2015 r. poz. 581. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do uchwały :  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

Radny Damian Drzewiecki pytał czy wiemy jaki procent osób uczestniczy w tych szczepieniach i 

czy mamy informacje jakie efekty przynosi szczepienie? 

Pan Radosław Zaborowski odpowiedział,  że jest to ok. 70% .Pozostałe 30% to jest albo brak zgody 

na szczepienie w tym 5% brak informacji zwrotnej od zaproszonych do szczepienia. Ze względu , że 

program szczepień funkcjonuje od niedawna gmina nie prowadzi badań nad jego skutecznością bo nie 

jest jednostką medyczną , natomiast  wg producenta  szczepionek  skuteczność jest wysoka ok. 98%. 

W zasadzie po 20-30 latach będzie można mówić o skuteczności szczepionki. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały z autopoprawką :  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się 

  

 

g) w sprawie zmiany uchwały Nr VI/45/2007 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 

marca 2007 r. w sprawie uchwalenia statutów jednostek pomocniczych na terenie 

Gminy Stryków zmienionej Uchwałą Nr XXXV/281/2009 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 26 czerwca 2009 r. oraz Uchwałą Nr L/414/2010 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 30 lipca 2010 r. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
Głosowanie nad przyjęciem uchwały :  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się 

  

h) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Łodzi 

informacji o kandydatach na ławników. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały :  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  się 

Ad. pkt 7 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Andrzej Pożarlik pytał czy zgłosiła się już firma projektująca gazociąg? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że nie było jeszcze wniosku o uzgodnienie w 

drogach- ulicach, wstępnie natomiast kontaktowała się firma.  

Radny Damian Drzewiecki pytał  jaki jest postęp prac przy wykonywaniu zjazdu z 

czternastki w ul. Kolejową w Bratoszewicach? 

Radny wnioskował o koszenie poboczy dróg zwłaszcza na ul. Zatorze w Bratoszewicach. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że trwa procedura dokumentacyjna  w powiecie 

związana z budową zjazdu w ul. Kolejową w Bratoszewicach.  

Trwają koszenia poboczy dróg więc w najbliższym czasie również pobocza  przy tej drodze 

zostaną wykoszone. 

Radny Andrzej Janeczko  zadał następujące pytania: 

1) czy coś się działo z wcześniej zgłoszonym na posiedzeniu komisji wnioskiem o 

zainstalowanie zegara i  nagranie hejnału Strykowa? 

2) został przyjęty przez radnych wniosek w sprawie napisania protestu do generalnej 

dyrekcji dot. braku przebudowy ,,14 ˮ podpisany przez burmistrza, radnych i 

sołtysów, czy coś się dzieje w tej sprawie? 

3) był wniosek o zatrudnienie głównego urbanisty – czy coś się dzieje w tej sprawie? 

4) przedłużenie linii ,, 60 ˮ z Michałówka  do Strykowa - czy coś się dzieje w tej 

sprawie? 

5) czy coś się dzieje w sprawie tej wąskiej drogi w Cesarce ? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że w sprawie zegara 

żadnych prac nie było, zegar nie wisi. 

Odnośnie zatrudnienia architekta- Burmistrz jako kierownik jednostki nie widzi takiej 

potrzeby zatrudnienia architekta. 

Protest został wystosowany zarówno do generalnej dyrekcji jak i do ministra infrastruktury. 

Otrzymaliśmy jednoznaczną odpowiedź, że nie przewiduje się poszerzenia drogi nr 14, 

wszelkie niedogodności zostaną rozwiązane po wybudowaniu autostrady A 1.  

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że droga w Cesarce , ten wąski odcinek między 

siatkami- złożyliśmy firmie, która wykonuje to duże zadanie wniosek o skosztorysowanie i 

złożenie oferty na wykonawstwo, spodziewamy się w poniedziałek odpowiedzi, mamy 

nadzieję, że do końca sierpnia zostanie położony asfalt.  

Odnośnie przedłużenia linii ,, 60 ˮ- było nasze wystąpienie w tej sprawie do MPK jednak na 

dzień dzisiejszy nie dysponują taborem aby zwiększać kursy , wniosek jest do rozpatrzenia w 

następnym okresie. 

Radny Andrzej Janeczko pytał , jak to jest , że walczymy o przebudowę 14 i przebudowę 

skrzyżowania w Dobrej,  a na Sosnowcu powstało rondo do kolejnego centrum logistycznego. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że rondo zostało 

wybudowane za pieniądze firmy do obsługi centrum logistycznego. Generalna dyrekcja 

wydała  warunki. W tym przypadku inwestorem jest generalna dyrekcja… 

Radny Andrzej Janeczko mówił: czy nie może być tak, że generalna dyrekcja wyda warunki 

dla przebudowy skrzyżowania w Dobrej i będzie inwestorem a gmina da pieniądze na 

wybudowanie? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że jeżeli radny załatwi 

pieniądze w budżecie to nie ma problemu. 

Radny Bogdan Walczak przestawił następujące sprawy: 
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1) 27 sierpnia ubiegłego roku był wniosek o zainstalowanie ekranów akustycznych na 

autostradzie na wysokości  osiedla Wschód i Warszawskiej 4 – proszę o kserokopię 

wystąpienia do generalnej dyrekcji w tej sprawie ze strony Urzędu, 

2) 16 października ub. roku Komisja ładu zwróciła się z wnioskiem o założenie barierek 

wzdłuż placu zabaw  nad zalewem- proszę o odpowiedź na piśmie co zostało zrobione 

w tej sprawie , 

3) na Komisji kultury został wyznaczony podzespół do spraw spowalniaczy na ul. 

Targowej – czy coś się dzieje w tej sprawie? 

4) sprzedaż domu po Pani Fróg- jaka jest możliwość zakupu tej działki bo pytają mnie 

mieszkańcy, nie mogę odpowiedzieć bo różne były informacje Burmistrza , a to 

przedszkole, a to rozbiórka więc nie wiem co odpowiedzieć, 

5) na komisji kultury ostatnio otrzymaliśmy program bezpieczeństwa, który na stronie 9 

ma zapis o ,, organizowaniu nowych miejsc parkingowych ze szczególnym 

uwzględnieniem centrum miast ˮ. Jak to się ma do budowy nowego domu kultury? 

6) otrzymaliśmy od Medico pismo na temat wyposażenia w sprzęt medyczny. Z jakich 

kompetencji pan skorzystał- firma skierowała pismo do rady a nie do pana Kasicy -  , 

że skierował pan to pismo do burmistrza? Naruszył pan prawo: statut jak i ustawę o 

samorządzie gminnym. Powinien się tu wypowiedzieć radca prawny. Myślę, że prasa 

lokalna poinformuje o dzieleniu społeczeństwa na A i B. 

7) odnośnie palcu zabaw przy zalewie – odpowiedź Burmistrza była taka , że nie było 

wydane zezwolenie na użytkowanie placu zabaw, a z Sanepidu odpowiedź, że nie byli 

powiadomieni przez władze miasta . Proszę o odpowiedź na piśmie , czy był 

obowiązek powiadomienia Sanepidu czy nie? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zwrócił się do pani Patrycji Andrzejewskiej 

radcy prawnego aby udzieliła odpowiedzi dot. postąpienia przez Przewodniczącego  z 

pismem Medico, w sprawie zakupu sprzętu medycznego dla potrzeb Spółki. 

Pani Patrycja Andrzejewska mówiła, że radny nie określił o które pismo chodzi bo jest ich 

w sumie  trzy  i  poinformowała, że otrzymała pismo, które wpłynęło niedawno, sporządzi 

opinię prawną w tej sprawie , która zostanie przekazana radzie i wtedy rada  będzie mogła 

podjąć decyzję. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał, czy pismo nie powinno wpłynąć do komisji aby 

rozpatrzyły je? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie odpowiedział, że jak będzie opinia prawna 

będzie dyskusja w tej sprawie czy prawo pozwala na zakupienie sprzętu dla takiego 

podmiotu. 

Radny Dariusz Dziewulski podziękował za naniesienie oznakowania przejścia dla pieszych  

na ul. Kościuszki oraz utwardzenie zjazdu dla inwalidów nad zalewem od strony Tesco. 

Radny zgłosił wniosek o usunięcie pnia, pozostałego po wycięciu drzewa na zbiegu ulic E. 

Plater i St. Rynku.  

 

Ad pkt 8 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica mówiła , że była świadkiem naocznym 

zdarzenia w dzień targowy  i w związku z tym ma pytanie: gdzie kobiety handlujące jajkami 

mają stanąć żeby sprzedawać. Na rynek przyjechała policja  na zgłoszenie radnego  Pana 

Walczaka i kobiety zostały usunięte. Pani sołtys pytała czy prawo do handlowania mają tylko 

ci co prowadzą działalność a ludzie ze wsi nie? Na innych rynkach przy wjeździe stoją 

kobiety handlujące i nikomu nie przeszkadza to to dlaczego u nas przeszkadza? Pani 

Sobierajska prosiła o wyodrębnienie miejsca po jednej stronie wjazdu aby mogły tam panie 

sprzedawać z koszyka. 
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Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że temat ten, który 

przedstawiła pani sołtys był wczoraj na gorąco dyskutowany z Komendantem Komisariatu 

Policji w Strykowie. Było to działanie jak Pani sołtys powiedziała na wniosek radnego 

Walczaka. W związku z tym uzgodniliśmy z Panem Komendantem sposób postępowania. 

Komendant zapewnił, że po działaniach ze strony  gminy jakie zamierzamy przeprowadzić, 

handel ten będzie mógł być prowadzony. Będzie wyznaczone miejsce gdzie będą mogły 

swobodnie handlować.  

Radny Sylwester Kacprzak pytał w jakim terminie będą przeprowadzone te działania ? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że w najbliższym. 

Będziemy o tym informować bo zmierzamy do zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia 

miejsc targowych i uściślimy te kwestie. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że Pani Burmistrz powinna uściślić bardziej te informacje. 

Od pięciu czwartków wstecz, we wjeździe na rynek stoi handlujący butami. Zieleń, krzewy  

które Pani sadziła jest zniszczona. Dzwonię na policję i proszę żeby usunąć takiego 

handlującego tym bardziej , że jest to handel na ulicy. Już jedna mieszkanka trzy lata temu 

została poszkodowana na skutek potrącenia przez samochód w dzień targowy. Komendant 

mówi, że nie może ukarać bo pobierana jest od nich opłata. Jest to sprawa tego co pobiera 

opłatę. Wczoraj okazuje się , że pół rynku jest puste a handel odbywa się przed rynkiem. 

Proszę Panią sołtys żeby ważyła słowa bo też niejednokrotnie występuje o zieleń. Jest bałagan 

na targowisku i przed targowiskiem. Przecież tam też mieszkają ludzie i dobrze byłoby żeby 

to ucywilizować bo nie mogą patrzeć na taki bałagan. Nasze pieniądze są niszczone co 

czwartek i ja mam na to pozwolić i patrzeć na to? 

 

Radny Bogdan Walczak mówił dalej: zjazd koło Tesco jest bardzo dobrze zrobiony ale jest 

tam dość duży spadek i zwłaszcza zimą mogą być kłopoty- powinna być założona poręcz.  

Jadąc od Głowna obwodnicą jest duży znak oznaczający zjazd do  ,, centrum ˮ w kierunku 

osiedla Kopernika i jadąc w lewo dojechałem z powrotem do ronda. Wchodzę w położenie 

osoby obcej, która nie zna Strykowa. Wnioskuję aby ten zjazd do centrum jakoś oznakować. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa ustosunkowała się do wypowiedzi 

radnego Walczaka w kwestii jeżeli handlujący nie handluje na targowisku to nie powinien 

ponosić opłat i  powiedziała, że opłatę ponosi się za fakt handlowania i czy to jest na 

targowisku czy poza nim – taka opłata jest wymagana. W przeciwnym razie oczywistym jest , 

że handlujący z targowiska wychodziliby handlować poza targowiskiem żeby nie ponosić 

opłat. Opłata jest za sprzedaż.  

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że kilkanaście lat temu sprawa targowiska była konikiem 

władz. Policja wielokrotnie jeździła i likwidowała handel poza targowiskiem na ul. Targowej 

i we wjeździe. Radny zwracając się do Pani Sołtys Sobierajskiej mówił, że chodnik i pas 

drogowy nie służy do handlu a Policja musi działać w granicach prawa. Rozwiązaniem tej 

sytuacji jest zaprowadzenie porządku wokół targowiska, nie tylko w pierwszym wjeździe ale 

w drugim jest to samo. Ten, który pilnuje porządku na targowisku powinien usuwać osoby 

handlujące poza nim i wskazywać miejsce na targowisku. Owszem zdaje sobie sprawę z tego, 

że są to miejsca korzystne dla handlu ale jako kupujący powinienem zrobić zakupy na 

targowisku i swobodnie wyjść z niego a nie przeciskać się przez handlujących. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że cieszy się z tego, że wrócił temat porządku na 

targowisku. To jest piąty rok gdzie jest prowadzona dyskusja na temat porządku na 

targowisku i nic się dalej nie dzieje. Złóżmy więc wniosek do Burmistrza  o wyciągnięcie 

konsekwencji w stosunku do zarządcy targowiska aby wziął się do pracy. 

Pan Zbigniew Kos sołtys wsi Swędów mówił, że nie wywiązuje się ten , który pobiera 

opłaty na targowisku. Przecież targowisko jest oznaczone, są miejsca do handlowania i 
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powinien to egzekwować. Może zróbmy to tak , że lepsze miejsca są droższe , gorsze miejsca 

do handlowania – tańsze. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że przewodniczący powinien pamiętać jak ściągnął policje 

bo handlowali przy ul. Targowej żeby handlujący się odsunęli… 

Będę pisał do Komendanta Wojewódzkiego o pociągniecie do odpowiedzialności 

Komendanta  za to , że osobom trzecim przekazuje kto zgłaszał taką informacje. To jest 

niedopuszczalne. 

Poza tym jest to teren osiedla Wschód, na który z pieniędzy osiedlowych kupowana była 

zieleń i  nie może być marnowane przez to , że ktoś chce sprzedać jajka. Pytam więc – po co 

stoją te stoły ? Niech wreszcie burmistrz odpowie czy targowisko jest funkcjonalne czy nie. 

Jeżeli  nie jest funkcjonalne to trzeba coś z tym zrobić. Pani  Burmistrz , Pani podważa 

uchwałę o utrzymaniu porządku i czystości w mieście bo jest przyjęta uchwała na skutek 

komendanta poprzedniego policji, który powiedział, że jeżeli chcecie żeby nie handlowano na 

każdym chodniku to proszę przyjąć uchwałę gdzie jest miejsce do handlowania. Po co teraz te 

wszystkie zabiegi po to żeby pokazać się ludziom, no oczywiście ja jestem za tym żeby 

handlowano nawet na jezdni, tylko dlaczego pani nie przyjdzie jak jest rynek? Tylko po co, 

mogłaby Pani oberwać jakimś jabłkiem czy jajkiem …mówię to co ludzie… 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że we wcześniejszej swojej 

wypowiedzi mówiła na temat uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc targowych a jeśli 

chodzi o program czystości to dotyczy miasta i gminy , a pan mówi , że tylko miasta. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że w wielu sprawach zgadza się z radnym Walczakiem ale 

m.in. dlatego jest mieszkańcem wsi , że to sprzedawanie jaj z koszyka jest takie klimatyczne i 

daje pewną wolność ludziom , owszem są uchwały ale nie ograniczajmy się tak. 

Radny Karol Lenart mówił, że rzeczywiście ludzie handlują na chodniku wieloma rzeczami, 

ale jak ktoś ma w koszyku 2 mendle jajek to ma z tym stać na rynku? Poza tym – tradycja to 

rzecz święta- w Strykowie od lat stali pod płotem i sprzedawali jaja. W części Pan Bogdan 

miał rację ale większość producentów tych jaj to są drobni sprzedawcy ze wsi i musimy o tym 

pamiętać, że jak sprzedadzą 2 mendle jajek to mają pieniądze na chleb. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że ktoś nakręcił nie w tą stronę ,  tu nie chodzi o żadne jaka, 

o koszyk  tylko to co mówiłem wyraźnie chodzi o handlarza butami, który rozłożył się w 

krzewach o to chodzi. I teraz jest problem jajek a nie pudełek z towarem.  

Jeżeli dowiem się od kogokolwiek to niestety podam do sądu. 

Radny Andrzej Janeczko zwrócił się do Pani Grażyny Popczyńskiej żeby zlikwidować 

resztę znaków objazdowych, które zostały jeszcze w miejscowości Michałówek i Sosnowcu 

Pieńki. 

Ze względu na trwające upały czy można prosić o ustawienie kilku kurtyn wodnych, żeby na 

przykład strażacy na alejce nad  jeziorem podłączyli wąż i ustawili taką chmurę wodną i na 

placu Łukasińskiego też. W wielu miastach jest to robione. Proszę potraktować to jako 

wniosek.   

Radny mówił, że zmarł Pan Natan Szafran, którego miał przyjemność poznać dzięki 

Włodkowi Grochockiemu i  zwrócił się o uczczenie minutą ciszy pamięci Pana Natana 

Szafrana. 

Radny Łukasz Orłowski  w nawiązaniu do tematu targowiska zaproponował aby wszyscy 

radni spotkali się na targowisku w najbliższy czwartek o godz. 8.30 aby zobaczyć jak to 

naprawdę funkcjonuje. 

Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys Sosnowca mówił, że skoro nie będzie przebudowy drogi nr 

14 w najbliższym czasie  ponownie wnioskuje o przypomnienie generalnej dyrekcji o 

wyznaczeniu przejścia dla pieszych w Sosnowcu. 

Pan sołtys przypomniał, że w tej sprawie okazało się , że gmina ma inną treść odpowiedzi , a 

generalna dyrekcja inną .Natomiast pisma noszą ten sam znak. Generalna dyrekcja twierdzi, 
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że wszystkie pisma w tej sprawie i odpowiedzi na nie są w Urzędzie. Pan sołtys prosił o zaję 

cie się ta sprawą ponieważ jest to miejsce niebezpieczne dla pieszych. 

Radny Dariusz Dziewulski  przedstawił następujące wnioski: 

1) usunąć pień pozostały po wycięciu drzewa u zbiegu ulic St. Rynek i E. Plater, 

2) nanieść znaki poziome oznaczające przejście dla pieszych u zbiegu ulic St. Rynek i E. 

Plater, 

3) doświetlić ul. E. Plater, 

4) ustawić  tablice informacyjną w okolicy sklepu Bachus, ponieważ wszystkie 

informacje, ogłoszenia wieszane są na drzewach. 

Radny Marek Gierat zwrócił się z zapytaniem czy wyjaśniła się sprawa przydomowych 

oczyszczalni ścieków? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że sprawa przydomowych 

oczyszczalni ścieków była wyjaśniana na komisji. Jesteśmy po wyroku NSA, który jest na 

naszą niekorzyść czyli w miejscach zurbanizowanych nie przewiduje się budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków. W tej chwili w zmianach do planu , które tworzymy 

zapisujemy prawo do budowy przydomowych oczyszczalni.   

Radny Krzysztof Bandurowicz złożył wniosek o rozważenie możliwości zainstalowania 

ławek wzdłuż  ul. Targowej i Kolejowej. Stworzy to możliwość odpoczynku ludziom 

starszym wracającym z rynku. 

Radny Andrzej Pożarlik złożył wniosek o wycięcie odrostów akacji przy ul. Kościuszki 61 i 

ul. Browarnej.  

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica pytała co z kanalizacją w Rokitnicy oraz 

doinstalowaniem 3-4 lamp oświetleniowych? 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że odnośnie kanalizacji  do 11 sierpnia b.r., firmy które 

złożyły oferty w postępowaniu przetargowym maja obowiązek uzupełnić te oferty po czym 

będzie rozstrzygniecie przetargowe i zostanie  podpisana umowa. Jest to ok. dwóch tygodni 

maksymalnie. 

Co zaś tyczy oświetlenia- było takie zadanie polegające na opracowaniu dokumentacji 

budowy takiego oświetlenia, jest dokumentacja i jest pozwolenie natomiast samej realizacji 

budowy takiego oświetlenia nie ma na dzień dzisiejszy w budżecie. 

Radny Jarosław Włodarczyk zgłosił następujące wnioski: 

1) naprawić załamany fragment drogi tzw. wiśniówki w Woli Błędowej , uzupełnić 

wyrwę w drodze oraz oczyścić rowy przy tej drodze, 

2) naprawić chodnik przy drodze powiatowej w Kalinowie od p. Sasina  w kierunku 

Nowostawów , oczyścić rów,  

3) w sołectwie Wyskoki oczyścić rów przydrożny od ul. Polnej w Bratoszewicach w 

kierunku Wyskoków. 

 

Ad pkt 9 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XII sesji RM radny 

Dariusz Dziewulski odczytał  wnioski przyjęte przez Komisję w dniu  7 sierpnia  2015 roku:  

1. Rozważyć możliwość zainstalowania kurtyn wodnych ( wnioskodawca radny A. 

Janeczko). 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa pytała z jakich środków ma zostać to 

sfinansowane? 

Przewodniczący rady mówił, że jest to wniosek o rozważenie możliwości. 

Głosowanie wniosku: 12 głosów za 
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0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

Z uwagi na rozbieżność pomiędzy liczbą radnych przebywających na sali ( 13 radnych) a 

ustalonym wynikiem głosowania wniosku przewodniczący rady postawił wniosek formalny o 

reasumpcje głosowania:      Głosowanie wniosku: 13 głosów 

za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

II Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

2. Usunąć pień drzewa – róg ul. E. Plater i St. Rynek ( wnioskodawca radny D. 

Dziewulski). 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

3. Naniesienie znaków poziomych tj. miejsca przejścia dla pieszych na ul .E. Plater przy 

zakładzie fryzjerskim ( wnioskodawca radny D. Dziewulski). 

 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że jeżeli wprowadzone zostanie tam następne przejście dla 

pieszych to nie będzie możliwości parkowania samochodów co i tak jest już ograniczone. 

Pani Janina Stańczyk Przewodnicząca Zarządu Osiedla Centrum proponowała aby znaki 

namalować bliżej sklepu G.S. 

Radny Bogdan Walczak  apelował: jesteście razem ze mną twórcami prawa , proszę 

zastanowić się nad tym ,, naćpaniem ˮ tych przejść poziomych , proszę zapoznać się z 

przepisami gdzie pieszy może korzystać z przejścia … . 

4. Umieszczenie tablicy informacyjnej w okolicy sklepu Bachus ( wnioskodawca radny 

D. Dziewulski). 

Radny Bogdan Walczak mówił, że tam jest tablica informacyjna. Jeżeli  stać nas na takie 

wydatki to umieścić nową tablicę na łączniku. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków  pytała czy to ma być słup ogłoszeniowy , dla 

kogo przeznaczony? Na osiedlu są przecież dwie tablice. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że ludzie wieszają różne ogłoszenia na drzewie i nie 

wygląda to estetycznie. 

Po dyskusji radny Dziewulski wycofał wniosek. 

5. Rozważyć postawienie kilku ławek na odcinku od ul. Targowej – Kościuszki i 

Kolejowej w Strykowie ( wnioskodawca radny K. Bandurowicz) . 

 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

6. Obciąć odrosty akacji na ul. Kościuszki 61 przy ul. Browarnej w Strykowie 

 ( wnioskodawca radny A. Pożarlik) . 
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Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

7. Naprawić i oczyścić chodnik w sołectwie Kalinów wraz z rowem przydrożnym 

 ( wnioskodawca radny J. Włodarczyk). 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

8. Naprawić ubytek i załamanie asfaltu w Woli Błędowej tzw. ,,wiśniówka ˮ  

( wnioskodawca radny J. Włodarczyk). 

 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

9. Uzupełnić wyrwę na skrzyżowaniu drogi gminnej z drogą wojew. nr 708 w 

miejscowości Niesułków ( wnioskodawca radny K. Lenart ). 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu  KU i W na XII  sesji : 

Głosowanie: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów  wstrzymujących się, 

 

Ad pkt 10 Zamknięcie obrad. 

 

Na prośbę Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie obecni na XII sesji Rady 

Miejskiej w Strykowie uczcili  minutą ciszy pamięć zmarłego Natana Szafrana. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.45 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam dwunastą sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ . 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł Kasica   

 

 

 

  


